

Parliament to act as a full-time member of the research team assembled by the Committee.

3. That the Committee authorize the Chairman to enter into negotiations with the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade with a view to retaining their services and specifically those of Mr. Bob Miller, for the period April 1, 1986 to March 31, 1987.
4. That the designated staff be requested to prepare a draft workplan for this study, under the direction of the Chairman, for review by the Committee.
5. That the Chairman be empowered to prepare a budget for the ODA study and the Committee's on-going work for the fiscal year 1986-87 and, that the budget be put before the Sub-committee on Agenda and Procedure for approval.

#### D—General Committee work

1. That the Committee authorize the Chairman to negotiate with the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade with a view to retaining the services of two researchers, for the fiscal year 1986-87, to prepare background papers, provide analyses of current issues, recommend witnesses, suggest lines of questioning, etc.

And debate arising on the report;

It was agreed,—That the report be amended by striking recommendation A-2 and substituting the following therefor:

“That the Honourable Joe Clark, Secretary of State for External Affairs be invited to appear before the Committee on Wednesday, May 14, 1986 at 5:00 p.m. and that the Honourable James Kelleher, Minister for International Trade be invited to appear on Wednesday, April 30 at 6:00 p.m.”

On motion of Pauline Jewett, it was agreed,—That the FIRST REPORT of the Sub-Committee on Agenda and Procedure, as amended, be concurred in:

The Chairman presented a draft Timetable and Workplan for the Official Development Assistance (ODA) study.

And debate arising thereon;

On motion of Bob Corbett, seconded by John Reimer, it was agreed,—That the Timetable and Workplan for the ODA study be adopted as circulated.

The Chairman presented a draft Schedule of Committee meetings for the months of April and May.

On motion of John Reimer, seconded by Bob Corbett, it was agreed,—That the Schedule of Committee meetings for the months of April and May, as circulated, be adopted.

Pursuant to Standing Orders 92(4)(a) and 97(2), the Committee began consideration of a draft budget for the period April 1, 1986 to March 31, 1987.

On motion of Nic Leblanc, seconded by Bob Corbett, it was agreed,—That, pursuant to Standing Orders 92(4)(a) and 97(2), the Committee approve the budget of \$812,241.

ment, comme membre à temps plein de l'équipe de recherche constituée par le Comité.

3. Que le Comité autorise le Président à entreprendre des négociations avec le Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur pour obtenir les services de M. Bob Miller pour la période commençant le 1 avril 1986 et se terminant le 31 mars 1987.
4. Que le personnel désigné soumette au Comité un projet de plan de travail pour cette étude, sous la direction du Président.
5. Que le Président soit habilité à préparer un budget pour l'étude de l'APD et les travaux courants du Comité pour l'exercice financier 1986-1987, et que le budget soit soumis à l'approbation du Sous-comité du programme et de la procédure.

#### D—Travaux de nature générale du Comité

1. Que le Comité autorise le Président à entreprendre des négociations avec le Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur afin de retenir les services, pendant l'exercice financier 1986-1987, de deux agents de recherches qui prépareront des documents de référence, fourniront des analyses sur des questions d'actualité, recommanderont des noms de témoins, proposeront des questions, etc.

Un débat s'élève sur le rapport.

Il est convenu,—Que le rapport soit modifié en retranchant la recommandation A-2 et en y substituant ce qui suit:

«Que l'honorable Joe Clark, secrétaire d'État aux Affaires extérieures, soit invité à comparaître devant le Comité le mercredi 14 mai 1986, à 17 heures, et que l'honorable James Kelleher, ministre du Commerce extérieur, soit invité à comparaître le mercredi 30 avril à 18 heures.»

Sur motion de Pauline Jewett, il est convenu,—Que le PREMIER RAPPORT du Sous-comité du programme et de la procédure, sous sa forme modifiée, soit adopté.

Le président présente l'ébauche d'un horaire et d'un plan de travail en prévision de l'étude de l'APD (Aide publique au développement).

Un débat s'ensuit.

Sur motion de Bob Corbett, appuyé par John Reimer, il est convenu,—Que l'horaire et le plan de travail élaborés en prévision de l'étude de l'APD soient adoptés tels quels.

Le président présente l'ébauche d'un horaire des réunions du Comité prévues pour avril et mai.

Sur motion de John Reimer, appuyé par Bob Corbett, il est convenu,—Que l'horaire des réunions du Comité prévues pour avril et mai soit adopté tel quel.

Conformément aux pouvoirs que lui confèrent les articles 92(4)a) et 97(2) du Règlement, le Comité entreprend l'étude de l'ébauche d'un budget pour la période allant du 1<sup>er</sup> avril 1986 au 31 mars 1987.

Sur motion de Nic Leblanc, appuyé par Bob Corbett, il est convenu,—Que, conformément aux pouvoirs que lui confèrent les articles 92(4)a) et 97(2) du Règlement, le Comité approuve